
Formandens nytårstale 

Vådt Nytår! var der en nyhedsvært der sagde i starten af 2023. Og det har han ret i. Det har da 
væltet ned med vand fra oven nærmest lige siden. Måske kan det også ”vælte” ned med dejligt øl i 
det nye årѮѯѰѱ 

Jeg vil gerne på Lokalforening Varde’s vegne ønske alle medlemmer et GODT NYTÅR! 

Da jeg kun har bestridt posten som formand siden årsmødet i slutningen af september, er det 
begrænset hvad jeg kan og vil fortælle om året, der er gået. Og de som deltog i årsmødet hørte jo 
den afgående (konstituerede) formands beretning der.  

Men jeg kan da lige kort fortælle, at jeg i løbet af 2022 blev stalket af Leif i sådan en grad, at jeg til 
sidst gav efter til at stille op til bestyrelsen. Det er dog lidt tankevækkende, at jeg er valgt ind i 
stedet for 3 afgående bestyrelsesmedlemmerѮѯѰѱ Men for at gøre en lang ”historie” kortere, så 
blev der i 2022 implementeret nye vedtægter for Lokalforeningerne, hvilket betyder, at 
bestyrelsen skal bestå af minimum 3 medlemmer. Formand, næstformand og kasserer. Hvis ikke 
det er muligt, har Lokalforeningen nedlagt sig selv!  
Da Leif i forvejen var næstformand og Jens Erik kasserer, og der ikke var andre opstillede 
medlemmer, havde jeg ligesom valget om at tiltræde som formand eller nedlægge afdelingen!! – 
hmm ”HØJT SKUM” 

Jeg skal derfor bruge tid til at fundere over, hvad jeg som formand kan gøre for vores forening. Og 
der har jeg behov for input fra jer, kære medlemmer. Det er ingen hemmelighed, at 
Ølentusiasterne på landsplan ”bløder medlemmer”. Man kan måske nærmest sige, at vi er ved at 
drukne i vores egen succes, da alle punkterne i formålsparagraffen er opfyldt. Men skal det så 
slutte her??? 

Jeg elsker et godt glas øl. Men hvad er godt, og hvem bestemmer, hvad der er godt?  
Det gør JEG selv!  
Smag og behag er forskellig, og derfor er jeg nødt til at smage mange forskellige ølmærker og 
øltyper. Det kan jeg til vores medlemsmøder. For med 2 orakler indenfor øl i vores bestyrelse, er 
der garanti for smagning af forskellige ølmærker og øltyper. Der er også faktuelle informationer 
om øllet og (røver)historier som både første- og andenhånds fortællinger. 

Det er bl.a. det, jeg som formand gerne vil udbrede til både eksisterende og nye medlemmer i det 
nye år! Hvad kunne du tænke dig i det nye år? Send det gerne på mail fh@ale.dk 
Hvis du har andet på hjerte eller ros og ris, så send også gerne det. 

Med ønsket om et større fællesskab i det nye år, ønsker jeg alle et godt og lykkebringende nytår! 

Frank Hansen 
Lokalafdelingsformand 


